Keys to exercises related to Section A of Unit 8:
Vocabulary Ⅲ 1.render 2.contribution 3.weekly 4.preferable 5.accumulated 6.incredible 7.confine 8.salary
Ⅳ  1.The 12-year-old boy’s goal is to specialize in Western history in the future.

2.It is unnecessary to worry a lot. In fact, things will get better in the long run.

3.The little girl is so fond of her dog that she gives it a piece of chocolate every day.

4.I smiled a smile that was meant to  signify interest in this excursion, but Carla was far too intelligent to believe it showed anything of the sort.

5.Just think what would happen if every single woman went on strike and refused to do housework.

6. But a nation so proud of its right to freedom of speech could not protect British institutions from criticism.

7. The number of students who want to be enrolled in engineering courses is way up.

8. If we want to arrive there in time, we have to travel by night as well as by day.

Word Building Ⅴ1.weekly 2.active 3.worldly 4.costly 5.secondly 6.leisurely 7.earthly 8.cust1omary 9.protective 10.progressive 11 sickly 12.momentary 13.manly 14.orderly

Ⅵ 1.backward(s) 2.strangely 3.outward(s) 4.eventually 5.homeward(s) 6.originally 7.sadly 8.inward(s)
Structure Ⅶ 1.On no account will they give up the plan.
2.Little does he know how much his parents love him.

3.Not until he read the report did he realize what a serious mistake he had made.

4.Hardly could the poor old man fall asleep with a pain in his leg.

5.Under conditions will we give in to their demands.

Ⅷ 1．While I agree it is a tough problem, I don’t think it cannot be solved.
2.While Sara cannot come to help us, she will give us some suggestions.

3.While people admit pollution is very serious, few are willing to take any measures.

4.While it’s raining hard now, it will clear up.

5.While it is true we need money badly, we cannot steal it.

Translation Ⅸ 1.As well as some advice, he gave me a certain amount of money to start a small business. So now I want to render help to others with money I’ve accumulated.

2.According to an information poll, most people hope the working hours will be reduced, because they’ve realized that there is a lot more to life than a job.

3.These artists devoted all their life to art, and made great contributions to the artistic field.

4.At the weekly meeting ,everyone must confine his remarks to the subject.

5.If only I hadn’t said those silly words! I was too young then to distinguish right from wrong.

Ⅹ 1.这份报告揭示了我根据在梅肯和罗宾斯学生寄宿中心对学生进行的非正式民意调查所得出的结果：学生们认为如果某种东西（不管它是何物）没有实际的经济意义，你不能把它当酒喝、当烟抽、当钱花，那么“它”就简直毫无价值。

2．如今人们对当教师、社会服务和人文 学科、还有种族和妇女研究的兴趣都处于低潮。另一方面，攻读商科、工程学及计算机科学的学生人数却在增加。

3．但是我们为什么不能做到两全其美呢！我们能不能教会人们既懂得谋生，又懂得成就一番事业？

4．这就是年龄和成熟的真谛。大多数年龄约在30-50岁之间的人会最终得出一个必然的结论，即他们不应该仅仅是为某个5、某个政府机构或任何其他单位服务。

5．我们希望我们的教育工作者能满足学生对职业教育的渴求，但与此同时我们也要确保学生能为他们认识到自己短视的那一天作好准备。

Essay summary Ⅺ 1 .A 2.C 3.B 4.B 5.A 6.A 7.B 8.C 9.B 10.C 11.A 12.A 13.C 14.B 15.A 16.C 17.B 18.A 19.B 20.A

